
Generalforsamling d. 19. februar 2014 kl. 19.30: 

 

1. Valg af dirigent – Steen Sig blev valgt 

2. Formandens beretning – Susanne supplerede og kommenterede den uddelte beretning. Se 

hjemmesiden. Kolding-løbet er d. 25. maj og ikke d. 24. som trykt i beretningen. 

Arrangementer 2014 – der suppleres med Åbent DM i biathlon-orientering første weekend i 

oktober. 

3. Regnskab – Regnskabet godkendt med underskud på 76.201 kr.  

4. Fremtidsplaner – Korttegning, nytegning ved professionel af Marielund og omegn samt 

Fovslet. Vi har kapacitet til selv at vedligeholde kortene, men nytegning er et stort og 

vanskeligt projekt, hvis kvaliteten skal være i orden. Derudover berørte formanden 

kommende store arrangementer frem til 2019. Opdatering og arbejde med hjemmesiden. 

Input til fremtidig kommunikation ønskes. Ungdomsudvalg og arrangementsudvalg ønskes. 

Skal vi flytte klubtræning fra onsdag til tirsdag? 

Jørn havde forslag til Påsken 2016. 

Mandus og Krøller supplerede omkring kommunikationsform med erfaringer vedr. 

klubblad/hjemmeside. Henrik argumenterede for klubbladet. Evt. i elektronisk form. 

Christen supplerede med et forslag om at nyhedsbreve også kom på hjemmesiden. Ellen 

ønsker også klubbladet bibeholdt. Nogen klubber, bl.a. HTF har deres klubblad på 

hjemmesiden. 

Lars foreslår at budgettere konservativt i forhold til Kolding-løbet pga. nye udgifter i form 

af chip-tidtagning. 

Niels kan godt se fordelen parkeringsmæssigt ved at flytte træningsdag. Der udspandt sig 

lidt diskussion herom.  

Herefter gennemgang af budget for 2014. Budgetteret underskud på 40.000 kr. Spørgsmål 

og kommentarer omkring korttegning og lokale-udgifter i forbindelse med indretning af 

materialerummet. Endvidere spørgsmål vedr. Kolding-løbet og bestilling af chip-numre. 

 

5. Indkomne forslag – forslag fra Marie vedr. børnebaner til træning, oprydningsansvarlige 

efter løb samt lister til hjælp til opvask og postudsætning/indsamling. Da der ikke er tale om 

vedtægtsændringer blev de ikke sat til afstemning men blot kommenteret af flere. Alle 

forslag indgår i bestyrelsens/klubbens ønsker og der var bred enighed om at følge dem. 

Kontingent - bestyrelsen foreslår uændret kontingent. 

 

6. Valg af bestyrelse – genvalg til Aase og Per 

7. Valg af suppleanter – gernvalg til Anders T og Anders D 

8. Valg af revisor – genvalg til Marianne I 

9. Valg af revisorsuppleant – genvalg til Jes Aage 

10. Eventuelt – Husk Kolding-løbet d. 25. maj, brochurer og plakater ligger til udlevering. 

Så var der en der sagde kaffe….. 

Hvorefter dirigenten kaldte folk til orden igen. 

Anders T spurgte til planer om trailløb, Krøller svarede på de nuværende tanker. Der er 

potentiale og interesse. Lene foreslog at vi brugte interessen fra Adventure til at lokke nogen 

til o-løb.  

Spørgsmål: Hvad er trailløb? Løb i terræn og på små stier på afmærket rute. 

 

Dirigenten takkede for god ro og orden kl. 20.47 

 



 

 

 


